
O B E C  S U Č A N Y

ZÁPISNICA ZO ZASADNUTIA 
OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA

konaného dňa 20.02.2019 
v Robotníckom kultúrnom dome v Sučanoch



Zápisnica
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva,

ktoré sa konalo dňa 20.02.2019 v RKD v Sučanoch

Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky zo dňa 08.02.2019. Uskutočnilo sa v 

zasadačke Robotníckeho kultúrneho domu so stretnutím pozvaných o 16,00 hod.

P r í t o m n o s ť  na  z a s a d n u t í :

Funkcionári OcÚ:

P o s l a n c i :

1. MUDr. Richard Koyš - ospravedlnený
2. Mgr. Veronika Ďad’ová
3. Mgr. Róbert Kováč
4. JUDr. Mgr. Peter Belica
5. JUDr. Miroslav Miert
6. Ľubomír Kyselica
7. Ing. Marián Dianovský
8. MUDr. Iveta Tmovská, MPH.
9. Ing. Vladimír Bulej, PhD. - ospravedlnený
10. Mgr. Gabriela Pecková
11. Martin Giert

Ostatní prítomní:
1. Viera Jašeková - zapisovateľka

H o s t i a :

- viď prezenčná listina

2. Mgr. Vladimír Olbert
3. Mgr. Lenka Žuchová

1. Martin Rybár - starosta obce
- prednosta obecného úradu
- hlavná kontrolórka
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P r o g r a m :

Program:
1. Otvorenie
2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice
3. Schválenie programu
4. Zámer na výstavbu výrobno-skladovej haly spol. BESICO MARTIN, s.r.o.
5. Zámer odkúpenia budovy a pozemku SLSP v Sučanoch
6. Informácia o projektoch a realizácii investičných zámerov v obci (komunitné centrum, 

pergola MS, RKD, kompostéry, ai.)
7. Interpelácie
8. Záver

Otvorenie

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Sučany. Privítal prítomných 
poslancov (Mgr. Veronika Ďad’ová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, 
Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, MUDr. Iveta Tmovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, 
JUDr. Miroslav Miert). Poďakoval, že prijali výzvu na riešenie dôležitých otázok, riešenie vízie 
priemyselnej zóny. Ospravedlnil neúčasť MUDr. Richarda Koyša a Ing. Vladimíra Buleja, PhD. 
Uviedol, že program zasadnutia obdržali prítomní v písomnej podobe, pozvánka bola zverejnená na 
web-stránke obce, úradnej tabuli a miestnom rozhlase. Za zapisovateľku určil p. Vieru Jašekovú.

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie určenie zapisovateľky zasadnutia obecného zastupiteľstva. 
Za: 9 (Mgr. Veronika Daďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský,
Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, MUDr. Iveta Tmovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica,
JUDr. Miroslav Miert)
Proti: 0 
Zdržal sa: 0

Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice

Do návrhovej komisie boli navrhnutí Ing. Marián Dianovský, JUDr. Mgr. Peter Belica.

Hlasovanie za schválenie návrhovej komisie v zložení hm. Marián Dianovský, JUDr. Mgr. Peter 
Belica:
Za: 9 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský,
Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, MUDr. Iveta Tmovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica,
JUDr. Miroslav Miert)
Proti: 0 
Zdržal sa: 0

Za overovateľov zápisnice obecného zastupiteľstva boli navrhnutí: Mgr. Gabriela Pecková, p.
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Martín Giert.

Hlasovanie za schválenie overovateľov zápisnice obecného zastupiteľstva — Mgr. Gabriela Pecková, 
p. Martin Giert:
Za: 9 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský,
Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, MUDr. Iveta Tmovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica,
JUDr. Miroslav Miert)
Proti: 0 
Zdržal sa: 0

Schválenie programu

p. starosta informoval, že program rokovania obecného zastupiteľstva bol doručený prítomným 
elektronickou poštou.

Hlasovanie za schválenie programu:
Za: 7 (Mgr. Veronika Ďaďová, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, Mgr. Gabriela Pecková, 
Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert)
Proti: 0
Zdržal sa: 2 (MUDr. Iveta Tmovská, MPH., Mgr. Róbert Kováč

p. starosta sa opýtal, či má niekto návrhy, zmeny, pripomienky, doplnenia programu.

MUDr. Tmovská, MPH. uviedla, že neobdržala program mimoriadneho zasadnutia OZ.

Hlavná kontrolórka uviedla, že zákon nepozná termín „mimoriadne zasadnutie obecného 
zastupiteľstva“. Uviedla, že vzhľadom k tomu, že zákon jej ukladá informovať o ukončených 
kontrolách na najbližšom zasadnutí obecného zastupiteľstva, žiada o doplnenie programu o bod 7.) 
„Správy z vykonaných kontrol“.

Ing. Dianovský požiadal o zaradenie bodu 8.) do programu „Riešenie možností čerpania dotácie z 
Úradu vlády SR, program Podpora rozvoja športu na rok 2019“ vzhľadom k časovej tiesni podania 
žiadosti do 15. 3. 2019, čo je pred plánovaným zasadnutím obecného zastupiteľstva.

JUDr. Mgr. Peter Belica požiadal o doplnenie bodu 9.) „Doplnenie člena komisie verejného 
poriadku“.

Hlasovanie za donlnenie bodu ..Správy z vykonaných kontrol“ pred bod „Interpelácie poslancov“: 
Za: 9 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský,
Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, MUDr. Iveta Tmovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica,
JUDr. Miroslav Miert)
Proti: 0 
Zdržal sa: 0

Hlasovanie za zaradenie bodu 8.) do programu „Riešenie možnosti čerpania dotácie z Úradu vlády 
SR, program Podpora rozvoja športu na rok 2019“:
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Za: 9 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský,
Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, MUDr. Iveta Tmovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica,
JUDr. Miroslav Miert)
Proti: 0 
Zdržal sa: 0

Hlasovanie za prerokovanie bodu 9.1 „Doplnenie člena komisie verejného poriadku“:
Za: 9 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský,
Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, MUDr. Iveta Tmovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica,
JUDr. Miroslav Miert)
Proti: 0 
Zdržal sa: 0

Hlasovanie za schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva so zapracovanými 
doplneniami:
Za: 9 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský,
Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, MUDr. Iveta Tmovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica,
JUDr. Miroslav Miert)
Proti: 0 
Zdržal sa: 0

Zámer na výstavbu výrobno-skladovej haly spol. BESICO MARTIN, s.r.o.

Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavili Ing. Vladimír Vikor a Ing. Tomáš Kliník, ktorí 
prezentovali zámer spoločnosti Dynamík a developerskej spoločnosti Besico, ktorá bude 
objednávateľom a generálnym dodávateľom pre stavbu výrobno-skladovej haly v priemyselnej zóne 
v Sučanoch na pozemkoch pare. č. K 2940/14,2940/15,2940/21,2940/22,2940/23,2940/95, 
2940/96,2940/97 a 2940/132.
Spoločnosť realizovala stavby Kauflandu, Decathlonu,...

JUDr. Mgr. Belica uviedol, že spoločnosť Besico vznikla v septembri 2018 ako dcérska spoločnosť. 
Opýtal sa, prečo si spoločnosť vybrala lokalitu mimo sídla, ako vie zdokladovať a garantovať 
skúsenosti a spôsobilosť, nakoľko prezentované projekty realizovali materské firmy.

JUDr. Mgr. Belica sa opýtal, či existuje aj iný dôvod, prečo dodávateľom je dcérska spoločnosť.

Ing. Vikor odpovedal, že bankové financovanie, banky vyžadujú konkrétne peňažné toky.

JUDr. Mgr. Belica sa opýtal na dôvod zmeny lokality, nakoľko spoločnosť doposiaľ pôsobila na 
západnom Slovensku.

Ing. Vikor odpovedal, že v Martine rekonštruovali obchodný dom Kocka.

Mgr. Kováč sa opýtal, či firma plánuje rozširovať prístupové cesty, nakoľko zámer bude 
predstavovať zvýšený tlak na prístup.
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Ing. Vikor odpovedal, že táto problematika je v riešení.

p. Kyselica sa opýtal, koľko pracovných miest bude vytvorených.

Tng, Vikor uviedol, že spoločnosť bude ako vlastník nehnuteľnosť ďalej prenajímať.

Ing. Knník dodal, že sa odhaduje vytvorenie 250 pracovných miest. Záleží, či budú priestory 
prenajaté na výrobu alebo sklady.

Tng- Vikor uviedol, že spoločnosť má záujem pôsobiť v lokalite dlhodobo, nemá záujem projekt 
predať. Dodal, že projekt uvažuje s vytvorením 275 parkovacích miest pre osobné motorové 
vozidlá v samotnom areáli.

p. prednosta sa opýtal, či spoločnosť bude realizovať vlastnú betonárku alebo využije miestneho 
dodávateľa.

Ing. Vikor uviedol, že spoločnosť nebude stavať vlastnú betonárku, ale bude rokovať s Prefou, 
využije lokálneho dodávateľa.

p. prednosta sa opýtal, či spoločnosť bude riešiť ubytovanie zamestnancov unimobunkami alebo 
ubytovacími zariadeniami v regióne.

Ing. Vikor odpovedal, že využijú ubytovacie zariadenia regiónu prenájmom nehnuteľností.

JUDr. Miert uviedol, že na pozemku sa nachádzajú nehnuteľnosti, ktoré bude potrebné zlikvidovať.

Ing. Vikor odpovedal, že spoločnosť kupuje holý pozemok, pôvodný majiteľ súčasné nehnuteľnosti 
zlikviduje.

Mgr. Belicová sa opýtala, v akom časovom horizonte bude dokončená výstavba.

Ing. Vikor odpovedal, že prvá etapa bude ukončená do konca roka. Je predpoklad, že celý projekt 
bude ukončený do štyroch až piatich rokov.

Mgr. Belicová sa opýtala, či sa už nebude meniť projektová dokumentácia.

Ing. Vikor odpovedal, že nie.

Mgr. Kováč sa opýtal, či stavba bude riešiť napojenie na vlastné vodné zdroje alebo na verejný 
vodovod.

Ing. Kuník odpovedal, že stavba sa bude napájať na existujúci verejný vodovod v správe Turvodu. 

p. prednosta sa opýtal, či vie spoločnosť využiť lokálnych dodávateľov na dodanie technológií.

Ing. Vikor uviedol, že musí byť dodržaný kvalitatívny štandard. Ak sa stretne ponuka a dopyt na
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cene, sú otvorení dohode.

Ing. Dianovský sa opýtal, či spoločnosť je otvorená spolupráci, podpore športu.

Ing. Vikor odpovedal, že spoločnosť v primeranej miere vie podporiť akcie obce. Akonáhle sa 
rozbehne nájom, je možná podpora.

p. starosta poďakoval za prezentáciu zámeru výstavby výrobno-skladovej haly spol. Besico.

Hlasovanie za schválenie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo:
I. prerokovalo
investičný zámer na výstavbu výrobno-skladovej haly v spol. BESICO MARTIN. s.r.o.. 
IČO:51957116 v priemyselnej zóne obce Sučanv {na pozemkoch v kat, území Sučany pare, č. C 
2940/14. 2940/15.2940/21, 2940/22. 2940/23, 2940/95.2940/96. 2940/97 a 2940/1321. ktoré sú v 
katastri nehnuteľností zapísané ako zastavané plochy a nádvoria, a to podľa situácie technického 
riešenia projektu pre územné rozhodnutie. Výstavba je v súlade s platnými remilatívami ÚPN-O 
Sučanv. 
n . schvaľuje
investičný zámer na výstavbu výrobno-skladovej haly v spol. BESICO MARTIN. s.r.o.
ICO: 51 957 116 v priemyselnej zóne obce Sučanv (na pozemkoch v kat, území Sučanv pare, č. C 
2940/14.2940/15,2940/21. 2940/22, 2940/23. 2940/95. 2940/96.2940/97 a 2940/132), ktoré sú v 
katastri nehnuteľností zapísané ako zastavané plochy a nádvoria, a to podľa situácie technického 
riešenia projektu pre územné rozhodnutie. Výstavba je v súlade s platnými regulatívami ÚPN-O 
Sučanv:
Za: 9 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, 
Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, MUDr. Iveta Tmovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, 
JUDr. Miroslav Miert)
Proti: 0 
Zdržal sa: 0

Zámer odkúpenia budovy a pozemku SLSP v Sučanoch

p. starosta informoval, že Ing. Plžik podal žiadosť o udržanie prevádzky Slovenskej sporiteFne v 
Sučanoch a požiadavku, aby v prípade zámeru odpredaja budovy, bola obec prednostne 
informovaná.

Mgr. Kováč uviedol, že nehnuteľnosť je potrebné odkúpiť, 

p. Kyselica sa opýtal, aký je  zámer využitia nehnuteľnosti.

p. starosta uviedol, že sa uvažovalo o viacerých alternatívach. Je možné tam zriadiť klientske 
centrum, stavebný úrad alebo priestory prenajať investorovi na zriadenie cukrárne, kaviarne. 
Informoval, že Spoločný obecný úrad vzniesol požiadavku na rozšírenie priestorov, hľadajú sa 
primerané priestory pri bývalej Vojenskej správe v Martine.

Ing. Dianovský uviedol, že je potrebné sa zaoberať centrom obce.

Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 20.02.2019



p. prednosta uviedol, že je potrebné sa zaoberať bývaním nižšieho štandardu.

JUDr. Miert sa opýtal, na základe čoho bola stanovená cena. 

p. starosta odpovedal, že znalecký posudok nebol spracovaný.

Mgr. Kováč, MUDr. Tmovská, MPII. a Mgr. Ďaďová sa zhodli, že požadovaná cena je primeraná, 

p. prednosta povedal, že je možné poveriť p. starostu rokovaním o cene.

JUDr. Mgr. Belica navrhol dať vypracovať znalecký posudok.

Mgr. Belicová uviedla, že je možné rokovať o cene vzhľadom na prístup do budovy.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch:
I. prerokovalo ponuku Slovenskej sporiteľne. a.s.. Tomášikova 48. 832 37 Bratislava, ICO 
00151653 na odkúpenie nehnuteľného majetku zapísaného na liste vlastníctva číslo 371 katastrálne 
územie Sučany, vedený Okresným úradom Martin - katastrálny odbor a to:
- pozemok pare. KN-C 622. zastavané plochy a nádvoria o výmere 236 m2. katastrálne územie 
Sučany
- stavba Administratívna budova, súpisné číslo 552. na parcele č. KN-C 622 katastrálne územie 
Sučany. Ponúkaná cena spolu za obidve vyššie uvedené nehnuteľnosti 65 300.- vrátane DPH
II. schvaľuje investičný zámer odkúpenia budov y a pozemku SLSP v Sučanoch nadobudnutie 
nehnuteľného maietku kúpou, zapísaného na liste vlastníctva číslo 371katastrálne územie Sučany, 
vedenv Okresným úradom Martin - katastrálny odbor a to:
- pozemok pare. KN-C 622. zastavané plochy a nádvoria o výmere 236 m2. katastrálne územie 
Sučany
- stavba Administratívna budova, súpisné číslo 552. na parcele č. KN-C 622 katastrálne územie 
Sučany.
Na jednanie so Slovenskou sporiteľňou vo veci kúpnej ceny poveruje starostu obce Martina Rybára. 
Za: 9 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, 
Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, MUDr. Iveta Tmovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica,
JUDr. Miroslav Miert)
Proti: 0 
Zdržal sa: 0

Informácia o projektoch a realizácii investičných zámerov v obci

Komunitné centrum

p. starosta informoval, že prebiehajú neplánované kontroly zo strany vedenia obecného úradu. 
Práce vo vnútri budovy sú v poriadku, situácia vonkajšej strany budovy je horšia, nakoľko fasádna 
omietka zo severnej strany budovy nie je zrealizovaná, lebo počasie nevyhovovalo. Je potrebné 
ukončenie prác v rozsahu vysúťaženého projektu.

Pcrgola materskej školy
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p. starosta uviedol, že na základe zápisu Regionálneho úradu verejného zdravotníctva, je potrebné 
vypracovať projekt na zateplenie prepojovacej pergoly budov materskej školy, spracovať 
energetický prepočet.
Sú odozvy občanov, prečo sa rieši zateplenie pergoly a nie nové prepojenie budov. Vzhľadom k 
doterajším investíciám riešenia tejto problematiky je toto neekonomické. Predpokladaný odhad 
ceny zateplenia pergoly predstavuje cca 20 tis. €.

Robotnícky kultúrny dom (ďalej RKD)
p. starosta informoval, že na riešenie praskliny na stene RKD bol oslovený statik. Navrhol riešenie, 
vysekať murivo, osadiť terče a sledovať v priebehu 2-3 mesiacov, či dochádza k uvoľneniu rohu 
alebo nie. Prasklina mohla vzniknúť prístavbou budovy.

Kompostéry
p. starosta uviedol, že k dnešnému dňu kompostéry neboli dodané.

Rekonštrukcia podláh v základnej škole
p. starosta uviedol, že samotná rekonštrukcia sa bude realizovať počas jarných prázdnin, financovať 
sa bude z prostriedkov na to určených.
Zároveň sa rieši žiadosť o riešenie havarijného stavu toaliet základnej školy.

Optická sieť Slovák Telekom
p. starosta informoval, že spoločnosť Slovák Telekom pristupuje k rozkopávke pre položenie 
optickej siete v Sučanoch za účelom skvalitnenia poskytovaných služieb.
Je spracovaný harmonogram prác. S prácami sa začne v Hrabinách a na ceste v smere na Turčiansku 
Štiavničku. Väčšinou bude sieť uložená v chodníkoch a v zelenom páse, trasy sa pripomienkovali. 
Obec má záujem o umiestnenie technológie do chráničky, aby sa do budúcna predišlo rozkopávkam.

p. prednosta povedal, že celá obec bude rozkopaná, bude potrebné sa zaoberať rozpočtom a 
následnou rekultiváciou (položením zámkovej dlažby, zelenými pásmi,...)
Zároveň energetici idú riešiť na hrabinách väčšie rekonštrukčné práce -  rozšírenie vysokého 
napätia, pričom bude potrebné riešiť kanalizáciu.

p. Kyselica sa opýtal na riešenie kanalizácie na ul. Štiavnická cesta.

p. starosta odpovedal, že stretol p. Madliaka, je  to v riešení. Pracovníci Turvodu merajú výšku 
kanalizácie. Pokuta občanom nehrozí, pokiaľ obsah žumpy vyvážajú.
Väčším problémom je nedoriešená kanalizácia materskej školy, bude potrebné vypracovať projekt 
odkanalizovania.

p. prednosta dodal, že v materskej škole je potrebné doriešiť projekt zateplenia pergoly.
Bol návrh riešenia spojením oboch budov do jedného celku, no toto riešenie by vyžadovalo 
odstavenie prevádzky materskej školy.

p. starosta uviedol, že od Slovák telekomu vyžiada presný harmonogram prác jednotlivých ulíc. 
Optická sieť bude vybudovaná v celej obci.
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p. prednosta dodal, že prípojky budú vybudované ku každému domu. Povedal, že prebytok 
hospodárenia z minulého roku by sa mal použiť na investíciu do osvetlenia, ciest.

Mgr. Kováč uviedol, že či by nebolo vhodné urobiť po rozkopávke nové chodníky.

Mgr. Ďaďová uviedla, že občania ju  oslovujú, že chodníky sú nevyhovujúce pre vstup k 
nehnuteľnostiam. K rodinnému domu na ul. Ď. Langsfelda steká voda z chodníka.

Správy z vykonaných kontrol

Hlavná kontrolórka informovala, že vykonala kontrolu dochádzky zamestnancov materskej školy, 
ktorá má spracovaný vlastný interný predpis. Kontrolou neboli zistené veľké nedostatky.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie Správu hlavnej 
kontrolórky č. 13/2018 z kontroh dochádzky zamestnancov materskej školy:
Za: 9 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský,
Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, MUDr. Iveta Tmovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica,
JUDr. Miroslav Miert)
Proti: 0 
Zdržal sa: 0

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie informácie o 
projektoch a realizovaných investičných zámeroch v obci Sučanv (Komunitné centrum. Peraola 
materskej školy. RKD. Kompostérv, ai.:
Za: 9 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský,
Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, MUDr. Iveta Tmovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica,
JUDr. Miroslav Miert)
Proti: 0 
Zdržal sa: 0

r

„Riešenie možnosti čerpania dotácie z Úradu vlády SR, program Podpora 
rozvoja športu na rok 2019“

Ing. Dianovský informoval o možnosti čerpať dotáciu z Úradu vlády SR na údržbu ihrísk a 
športovej inífaštruktúry. Spoluúčasť obce na projekte je minimálne 5 %. Navrhol spracovanie 
projektu na automatické zavlažovanie futbalového ihriska Je tak možné v náväznosti natiahnuť 
vodu na cintorín a na kolkáreň. Na podprogram je  vyčlenených 10-20 tis. €. Pri 30 % spoluúčasti 
obce, čo predstavuje cca 4 tis. € by prišlo 9 tis. € do rozpočtu z Úradu vlády SR. Projekt by 
spracovala firma z Nových Zámkov v cene 490 €. Uzávierka podania žiadostí je do 15.3.2019, čo je 
pred plánovaným zasadnutím obecného zastupiteľstva Z uvedeného dôvodu bol predložený 
materiál na dnešnom rokovaní obecného zastupiteľstva.
Je to investícia do budúcnaosti, ktorá sa vráti. Vodu je možné využiť aj mimo športu.

p. starosta uviedol, že sa informoval na podmienky možnosti čerpania dotácie. Bolo mu povedané, 
že dotáciu je možné čerpať na obnovu už existujúceho závlahového systému.

Ing. Dianovský uviedol, že sa jedná o renováciu na podzemný systém zavlažovania, čo budú
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akceptovať.

Hlavná kontrolórka uviedla, že zisťovala podmienky dotácie na Úrade vlády, kde jej potvrdili, že 
dotáciu je  možné čerpať na rekonštrukciu stávajúceho zavlažovacieho systému.
Žiadosť je  možné podať cez obec elektronicky, čo je  možné urobiť na obecnom úrade a verejné 
obstarávanie môže zrealizovať Ing. Bednáriková. Problém je, že projekt, ktorý spracováva firma z 
Nových zámkov, je  anonymizovaný, nie je  spracovaný na konkrétne podmienky. Je potrebné 
spracovať projekt, štrukturalizovaný rozpočet a komentár žiadosti. Obdobne bol spracovávaný 
projekt „Wifi pre Teba“.

Ing. Dianovský uviedol, že bude rád, ak svojpomocným spracovaním dokáže obec ušetriť tisíc eur. 
Dodal, že pri 30 % spoluúčasti obce na projekte je  projekt priechodnejší. Obdobný projekt sa 
realizoval v Diviakoch.

Hlavná kontrolórka povedala, že je potrebné uznesením zadefinovať spolufinancovanie obce a 
udržateľnosť projektu. Navrhla Ing. Dianovskému, že sa môže zastaviť na obecnom úrade, je  možné 
sa na to pozrieť.

JUDr. Mgr. Belica navrhol prijať uznesenie, ktoré v prípade neúspešnosti projektu bude nenaplnené. 
Spoluúčasť obce pri 30 % z projektu v objeme 13 tis. € predstavuje 3 900 €.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo I. prerokovalo návrh podania 
žiadosti o dotáciu na projekt „Rekonštrukcia závlahového systému fiitbalového ihriska“ v rámci 
vvzvv z Úradu vlády SR - Program Podpora rozvoja športu na rok 2019. Podprogram č. 3 - údržba 
ihrísk a štadiónov a inej športovej infraštruktúry
- zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia dotácie
- zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu v maximálnej 
výške 3.900 € v súlade s podmienkami poskytnutia dotácie
- zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce.
H. schvaľuje
podanie žiadosti o dotáciu na projekt „Rekonštrukcia závlahového systému fiitbalového ihriska“ v 
rámci výzvy z Úradu vlády SR - Proaram Podpora rozvoja športu na rok 2019, Podprogram č. 3 - 
údržba ihrísk a štadiónov a inej športovej infraštruktúry
- záhe/pečenie realizácie nroiektu v súlade s podmienkami poskytnutia dotácie
- zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu v maximálnej 
výške 3.900 € v súlade s podmienkami poskytnutia dotácie
- zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce.
Za: 9 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský,
Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, MUDr. Iveta Tmovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica,
JUDr. Miroslav Miert)
Proti: 0 
Zdržal sa: 0

Doplnenie člena komisie verejného poriadku

JUDr. Mgr. Belica navrhol doplnenie Mgr. Róberta Kováča do komisie verejného poriadku.

Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 20.02.2019



Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuie doplnenie Mg r. Róberta 
Kováča do komisie verejného poriadku:
Za: 9 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský,
Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, MUDr. Iveta Tmovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica,
JUDr. Miroslav Miert)
Proti: 0
Zdržal sa: 0

p. prednosta navrhol doplniť piatok, ako druhý sobášny deň.

Hlasovanie za schválenie piatku, ako druhého sobášneho dňa:
Za: 9 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský,
Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, MUDr. Iveta Tmovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica,
JUDr. Miroslav Miert)
Proti: 0 
Zdržal sa: 0

Interpelácie

V rámci interpelácií sa nikto neprihlásil do diskusie.

Záver

Nakoľko nebolo viac bodov jednania, p. starosta poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie 
obecného zastupiteľstva ukončil.

Viera Jašeková
zapisovateľka

Mgr. Gabriela Pecková
overovateľ

............../
Martin Giert

crw nvateľ

• « ...••••• . . . . . . . . . . .  . . . .

Mgr. Vladimír Olbert

prednosta obecného úradu
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